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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a Belvárosi piaccal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Még 2013/2014-ben a Fidesz-kormány mindenkit meglepő módon a tanyatámogatási programból
229 millió forintot biztosított a budapesti Hold utcai csarnok korszerűsítésére. Az eredetileg 1,9
milliárd  forintos  tanyafejlesztési  pályázat  több  mint  10  százalékát,  a  legnagyobb  vissza  nem
térítendő támogatási összeget kapta az akkor Ön által vezetett önkormányzat.

A  kormányzati  támogatás  azonban  nem  segített  a  Hold  utcai  piacon,  hiszen  az  Ön  utódja,
Szentgyörgyvölgyi Péter egy idei márciusi előterjesztésben azt állította, hogy az önkormányzat nem
tudja gazdaságosan működtetni a piacot, amit eddig a Városüzemeltető Kft. kezelt. A piac pedig
most félévre bezár, minden bizonnyal a privatizáció előkészítése érdekében. Mivel a kormányzat
súlyos százmilliókkal támogatta a piac fejlesztését és működtetését, kérem szíveskedjen az alábbi
kérdésekre válaszolni: 

1. Tervez-e a kormányzat beavatkozni a privatizációs folyamatba a kormányzati támogatások okán? 

2. Foganatosít-e a kormány valamilyen intézkedést annak érdekében, hogy a piac működtetése ne
magántulajdonba kerüljön? 

2. Mi a kormány hivatalos álláspontja a privatizációról a kormányzati támogatások függvényében? 

4. Azt követően, hogy már nem az önkormányzat fogja működtetni a piacot,  mi lesz a korábbi
kormányzati támogatások sorsa? Van-e visszafizetési kötelezettsége az önkormányzatnak a kormány
felé?  Ezen  kérdésemhez  kapcsolódva  kérem  legyen  szíves  arról  is  tájékoztatni,  hogy  milyen
feltételekkel kapta meg a tanyatámogatási program támogatását az Ön által vezetett önkormányzat?

Válaszát előre is köszönöm! 



Üdvözlettel: 

Csárdi Antal 
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